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MFF – jakážeto fakulta?
1. Otevřená a přívětivá 

• Zvýšení úsilí v tvorbě výukových zdrojů a dalších příležitostí dohnat vědomosti pro prváky (ovšem bez 
snižování úrovně páteřní výuky!)

• Sestavení známkovaných (i placených) online kurzů MFF pro veřejnost
• Zpřístupnění vybraných videí přednášek pro veřejnost (nejen pro studenty)
• Alespoň základní přivítací proces pro náhodného (mezinárodního) návštěvníka budov fakulty, 

dokončení překladu stránek a základních informačních zdrojů do angličtiny
• Méně povinných a více povinně volitelných v bakaláři Obecná fyzika
• Maximální oslabování zbytečné mašinerie korekvizit a prerekvizit
• Studijní plán jako pedagogický celek, ne jako slepenec setrvačnosti a „zájmových“ skupin
• Zpohodlňování a modernizace studentských prostor pro trávení volného času

2. Mezinárodní a pružná
• Povinná obměna přednášejících pro povinné předměty Bc., motivace k obměnám pro povinně volitelné 

Bc. a povinné Mgr.
• Zjednodušení a zpřehlednění administrace Erasmu, jeho zabudování do studijních plánů (např. 

aplikovaní bakaláři s rokem v Evropě)
• Otevření náročných výběrových magisterských programů v angličtině a jejich propagace v zahraničí
• Institucionální podpora pro studenty hlásící se do zahraničí (výpis známek  a zaslání „ven“ bez poplatku,

fakultní archiv doporučujících dopisů, poradenství...)
3. Formovaná studenty

• Posilování již teď fungující zpětné vazby studentské ankety i závaznými pojistkami
• Zvýšení podílu studentů v akademickém senátu na poměr 1:1 (nyní 1:2)
• Systém přizpůsobený studentovi, ne student systému (otevírací hodiny, přístupy do budov, byrokracie a 

administrace...)

Jsem především matfyzák. Jsem jeden ze dvou 
autorů letošního fykosího seriálu, v současnosti 
studuji na semestr v Bonnu v rámci Erasmu, 
moje diplomka je o chaosu a černých dírách.

Člen SKASu nemá zdaleka tolik času ani 
pravomocí, aby to vše napravo stihl sám 
prosadit a zrealizovat. První krok je ale nahlas 
vyslovit, co doopravdy jako matfyzáci chceme.


